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Hei :-)
Jeg ønsker barnehagenes vikarbehov tas opp til debatt i kommunestyret den 21. juni.  Videre er det også ønskelig at
forslaget nedenfor utredes slik at det kan stemmes over i neste møte. 

Dette er et spørsmål som er viktig for de som jobber der.  Det er også svært viktig for kvaliteten på de tjenester som
til enhver tid leveres. 

Problemet med å skaffe vikar/kvalifisert vikar ved sykdom hos ansatte i barnehagen fører alt for ofte til betydelig
merbelastning for gjenværende personale, noe som igjen lett kan føre til en ond sirkel av fravær som skaper nytt
fravær.  

Det er regnet ut at et snitt på 7% sykefravær utløser et behov for to hele årsverk.

Følgende forslag er en begynnelse på å finne en god løsning på vikarproblematikken i våre barnehager. 

Forslag:  Bjugn kommune ansetter en fast vikar ved barnehagene.  

Mvh. Anne M Bjørnerud
Bjugn Høyre


